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Skolebestyrelsesmøde 
tirsdag d. 12. Maj 
Kl. 18.30 – 20.30 

Mødet afholdes stadig virtuelt via Skype  
 

 
 

Deltagere: Kim Kirkegaard, Claus Lüneborg, Bjarne Hagner, Niels Greibe, Louise Raaby, Christian Fløe, Tanja 

Holting, Karina Andersen, Christina Juul Olsen, Jakob Møller, Agnete Ramhøj, Helene Soelberg, Bibi Holm, 

Jacob Houkjær Vestergaard 

Afbud:  
 

Pkt. 1 Bordet rundt 10 

 • Hvad er jeg optaget af lige nu? 

Skolestart har fungeret rigtig godt – en oplevelse af, at der i klasser 

i udskolingen er klasser, hvor eleverne kun har skolearbejde 2-3 

timer om dagen – optagethed af hvordan man agerer ind i en 

verden, hvor trygheden ikke længere er et fundament – 

dagligdags drift fylder rigtig meget, samt, hvordan vi tager imod 

eleverne efter sommerferien – Den anderledes undervisning giver 

anledning til at være nysgerrig på, hvordan vi kan tage det gode 

med videre – 9. klasse er optagede af sidste skoledag – 

optagethed af, at fase to får samme opmærksomhed og så gode 

vilkår som muligt – Optagethed af hvad vi som skole kræver af 

børn, forældre og ansatte. Vi hopper meget ind og ud af opgaver 

– Der er er meget stor forskel på at have et barn i skole og en der 

er hjemme -  

 

Pkt. 2 Meddelelser  10 

 • Ledelse   
• Formanden 
• Elevråd  
• Undervisningsdelen 
• SFO/ Klub 

Elevråd: Niveauet har været tæt på det, man oplever i en almindelig 

skoledag. Man ville gerne have haft tjek ind senere. Bekymring ift. 

årskarakterer. 

Repræsentanterne vil gerne have et møde med forældrerådet og skolens 

ledelse snarest muligt. – Kommentar fra Bibi – skolen vil gerne mødes med 

repræsentanterne ift. skoledelen – Når eleverne er tilbage på 

skolen,afholdes møde (udenfor) med de fire repræsentanter og Bibi og 

Jakob. 

Undervisningsdelen: der er en bekymring fra en kollega ift. 

tildelingsmodellen – bekymring for vilkårene for at kunne løfte opgaven 

 



 

med elever, der har brug for støtte – Der er en oplevelse af, at 

samarbejdet med forældrene ifm. hjemmeundervisning er rigtig godt.  

SFO/KLUB: Bekymring for muligheden for kvalitet fremadrettet, hvis mange 

udmeldelser giver en mindre økonomi. 

 FOKUSPUNKT(ER)  

Pkt. 3 Status på genåbning  20 

 Hvad har vi lært af først genåbning? Hvor er mulighederne og 
hvor er udfordringerne? 
 
Hvordan fastholder vi de gode erfaringer fra en særlig tid? 
 

Undervisningen lige nu bærer ikke præg af, at det er en 

nødløsning; der er noget i det set up, der er lige nu, der passer 

børnene rigtig godt.  

Oplevelse af at vi lige nu kan hjælpe eleverne hurtigere og bedre 

end vi plejer. Det at der er mere plads omkring børnene skaber 

mere ro. Der er færre konflikter. Børnene trives godt med, at der er 

færre forskellige voksne og færre skift. Opmærksomhed på, at der 

hos tosprogede har været relativt stort fravær. 

Børnene havde savnet hinanden og de var hurtige til at omstille sig 

til den her nye situation. Oplevelse af færre konflikter. Vi kan se at 

styringen og det at være i mindre grupper giver ro hos mange 

børn. Børnene har fundet ro i at være i klassen med genkendelig 

undervisning. 

Børnene er imponerende gode til at tilpasse sig. Større 

voksentilgængelighed er godt. Færre konflikter – glade børn 

Der er ro i at det er en mindre enhed, man som barn skal forholde 

sig til – godt med masser af kreative opgaver. 

Det er vigtigt at have for øje, at børnene gerne vil tilbage til 

hverdagen.  

Optagethed af, hvordan en større grad af styring kan give bedre 

rammer for læring/trivsel og kreativitet. Kan vi måske skabe mere 

fleksible rammer for arbejdstid. Der er en roligere start på dagen, 

fordi børnene siger farvel til deres forældre uden for skolen.  

Der er store udviklingsmuligheder i de samarbejdsmuligheder, der 

ligger i at være flere voksne om en klasse. Det er rigtig godt at 

være tættere på børnene i pausesituationer- man får en større 

forståelse af, hvad det er, der fylder for dem. 

 

 

Pkt. 4 Næste fase af genåbningen 20 

 • Hvor er vi i vores overvejelser? 
• Hvilke muligheder og udfordringer? 
• Hvornår forventer vi at kunne åbne? 

 

Vi er udfordrede af, at vi ikke har andre retningslinjer end at 

afstandskravet er ændret til 1 meter.  

Vi har skrevet ud til medarbejderne, ”hvad vi tror, vi ved”. 

 



 

Vi er optagede at af kunne åbne SFO’en. 

Vi arbejder stadig under bekendtgørelsen for nørundervisning. 

Vi arbejder med forskudt mødetid og forskudte pauser, og vi er 

meget tæt på, at deleverne har deres normale ugentlige timetal. 

Torsdag tager nogle voksne på tur med børnene, mens resten af 

de voksne gør lokaler klar til fase 2 af genåbningen.  

Hvis der skal prioriteres, så er det 9. klasse, der bliver prioriteret.  

Hvis det er i etaper, er det et ønske, at der er mere online-

undervisning.  

Møder blandt ansatte er stadig online – vi må afholde nødvendige 

k-møder på skolen med nogle tilrettelser.  

Vi håber at kunne sende en plan ud til forældre på torsdag. 

Pkt. 5 Skoleårets planlægning 20 

 • Hvor er vi i processen? 

Fagfordelingen er stort set faldet på plads. Omplaceringer er 

faldet på plads – vi har dermed slået stillinger (en fast stilling i 

indskolingen, to barsler i udskolingen og en fast pædagogstilling i 

klubben) op med samtaler 27. og 28. maj. Hvis man har mulighed 

for deltagelse sendes en mail til Bibi. 
• Godkendelse af timefordelingsplan – er godkendt 

 

 

 

 Faste punkter  

Pkt. 8 Forpligtende samarbejde m. Gødvad og Grauballe   

 -  

Pkt. 9 Ny Dybkærskole 5 

 • Gennemgang af tidsplan og arbejdsgrupper 
• Status på hvor vi er pt. 

Gennemgået  - Processen kører som planlagt.  

Opmærksomhed på at onlineproces med elevrådet ikke bliver 

lang tid ad gangen.  

Opmærksomhed på hygiejnemuligheder på ny skole. 

 

Pkt. 10 Økonomi 5 

 - Vi er opmærksomme, da vi, som oplyst om på sidste møde, 
har et mindre underskud.  

 

Pkt. 11 Referat 

 

5 

   

Pkt. 12 Evt. 

Opmærksomhed på behov for udmelding til medarbejdere ift. samtaler.  

Næste bestyrelsesmøde 26. maj kl. 18.30 

5 

 

 

Pkt. 13 Uden elever 5 



 

 - Personale: ansættelsesprocedure 
- elever 

 

 

Med venlig hilsen 

Louise Raaby og Bibi Holm 

 

 

 

 

 

 

 


